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MAXTOR AGRICULTURE CO.. LLC   迈拓斯国际集团有限公司                                                                

MAXTOR



迈拓斯国际团有限公司有限公司成立于2017年1月13日 ， 在2023年，协同美国分公司、巴西分公司、埃塞分公司、荷兰分公司共
同投资3. 5亿元组建《美国迈拓斯农场》 ， 拥有现代化高标准养殖场26个 ，407栋鸡舍 ， 年出栏肉鸡1亿羽。收购《NEW MARKET 
POULTRY, LLC》、《Ozark Mountain Poultry Inc.》《CARGILLMEATSOLUTIONS》部分股权。

Maxtor International Group Co., LTD., founded on January 13, 2017, in 2023, together with the United States branch, Brazil 
branch, Ethiopia branch, the Netherlands branch jointly invested 350 million yuan to establish the "American Maxtor Farm", with 
26 modern high-standard farms, 407 chicken houses, annual production of 100 million chickens. Acquired a portion of NEW 
MARKET POULTRY, LLC and Ozark Mountain Poultry Inc and CARGILL MEAT SOLUTIONS.

公司拥有3万余平米的生产工厂 ， 满足了从研发、 生产到冷冻、 仓储的空间规划 ， 从 荷兰梅恩公司引进国际最先进的全套肉鸡
屠宰自动加工线 ， 年屠宰肉鸡1亿羽 ， 年加工冷 冻分割和冰鲜系列鸡肉产品25万吨。

The company has a production plant of more than 30,000 square meters, which meets the spatial planning from 
research and development, production to freezing and storage. The company introduced the world's most advanced 
automatic processing line for broiler slaughtering from the Dutch Main Company, slaughtering 100 million broilers 
annually and processing 250,000 tons of frozen, divided and chilled series chicken products annually.

公司一直以优质的产品、 稳定的质量、 热情的服务受到广大市场客户的好评和认可。 我们致力打造白羽肉鸡全产业链的领先企业 
， 力争成为受国人尊敬的食品企业 ， 为实现这 伟大的使命和愿景不断奋进。

The company has been high-quality products, stable quality, enthusiastic service by the majority of market 
customers praise and recognition. We are committed to building a leading enterprise in the whole industry chain of white 
feather broiler chickens, and strive to become a food enterprise respected by the Chinese people, and strive to achieve 
this great mission and vision.
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     SIF厂号、GACC

公司成立于1943年，这是纽马克特家禽有限责任公司及其家族历史上的几个高潮。这个家族已经经营了好几代，目前被美国迈拓斯农
业公司收购。在纽曼的单一指导下，该公司的部门和部门被合并为新市场家禽有限责任公司。NEWMARKET这个名字是通过员工和社区
提名竞赛选定的。

The company was founded in 1943, which was one of several high points in the history of Newmarket Poultry LLC and its family. The family has 
been in business for several generations and is currently being bought by Maxtor Agricultural. Under Newman's single direction, the company's 
divisions and divisions were merged into New Market Poultry, LLC. The name NEWMARKET was chosen through an employee and community nomination 
contest.

每月出口份额：200货柜
Monthly export share: 
200 containers

SIF厂号

重量/尺寸: 30克–35克 
包装: 真空包装用透明袋粘贴标签或彩色袋与（OEM）客户

的品牌 
Packaging: Vacuum packaging with transparent bags 
labeled or colored bags with (OEM) customer's brand
包装规格: 
5 X 2公斤/箱(10公斤) 
6 X 2公斤/箱(12公斤) 
12 X 1公斤/箱(12公斤) 
10 X 1公斤/箱(10公斤)
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     SIF厂号、GACC

20世纪20年代，C.L. Ozark Mountain Poultry Inc .和他的儿子Luther和Gene开始从阿肯色州向中西部更大的市场运送活禽。许多年后，在Gene的领导下，Ozark Mountain 
Poultry Inc .从一个小型的本地企业发展成为一个大型的、完全一体化的家禽企业。Gene的儿子Gary在20世纪80年代接管公司时，他将公司定位为通过更多的设施扩张和收购
来实现增长。截至2013年，Gary的儿子Carl和Charles带领第四代Ozark Mountain Poultry Inc .取得了成功和发展，同时保持了他们的前辈向公司灌输的家庭价值观。今天，

Ozark Mountain Poultry Inc .是美国十大垂直一体化鸡肉生产商之一。现美国迈拓斯农业公司收购其股权12%

In the 1920s, C.L. Ozark Mountain Poultry Inc. And his sons, Luther and Gene, began shipping live birds from Arkansas to larger markets in the Midwest. 
Many years later, under Gene's leadership, Ozark Mountain Poultry Inc. From a small local business to a large, fully integrated poultry business. When 
Gene's son Gary took over the company in the 1980s, he positioned the company for growth through more facility expansion and acquisitions. As of 2013, 
Gary's sons Carl and Charles lead the fourth generation of Ozark Mountain Poultry Inc. Achieved success and growth while maintaining the family values 
instilled in the company by their predecessors. Today, Ozark Mountain Poultry Inc. It is one of the top ten vertically integrated chicken producers in 
the United States. Maxtor Agricultural Company of the United States acquired 12% of its equity

重量/尺寸: 30克–35克 
包装: 真空包装用透明袋粘贴标签或彩色袋与（OEM）客户

的品牌 
Packaging: Vacuum packaging with transparent bags 
labeled or colored bags with (OEM) customer's brand
包装规格: 
5 X 2公斤/箱(10公斤) 
6 X 2公斤/箱(12公斤) 
12 X 1公斤/箱(12公斤) 
10 X 1公斤/箱(10公斤)

每月出口份额：300货柜
Monthly export share: 
300 containers

SIF厂号
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     SIF厂号、GACC

嘉吉公司成立于1865年，是一家国际大型食品生产型公司，总部位于明尼通卡，明尼苏达州，并被纳入特拉华州威明顿，是最大的美
国私人控股公司。嘉吉主要业务是生产、贸易、采购和分销农业产品与农副产品。2025年1月被美国迈拓斯农业公司收购其股权13.5%。
Founded in 1865, Cargill Corporation is a large international food production company headquartered in Minnetonka, Minnesota and incorporated in 
Wilmington, Delaware, and is the largest privately held American company. Cargill's primary business is the production, trading, procurement and 
distribution of agricultural and sideline products. In January 2025, Maxus Agricultural Company of the United States acquired 13.5% of its 
equity.

每月出口份额：300货柜
Monthly export share: 
300 containers

重量/尺寸: 30克–35克 
包装: 真空包装用透明袋粘贴标签或彩色袋与（OEM）客户

的品牌 
Packaging: Vacuum packaging with transparent bags 
labeled or colored bags with (OEM) customer's brand
包装规格: 
5 X 2公斤/箱(10公斤) 
6 X 2公斤/箱(12公斤) 
12 X 1公斤/箱(12公斤) 
10 X 1公斤/箱(10公斤)



'

SIF厂号、GACC



'

      厂区 factory



宰杀车间 Slaughter shop
配 备 时 速 15 0 0 0 只 / 小 时 的 荷 兰 梅 恩 自 动    
掏膛线 + 内脏拾取设备。

Equipped with the Dutch Mayne automatic 
rifl ing + gut picking equipment at a speed of 
15 000 000 / hour.

拥有自动卸笼 + 自动码笼 + 自动放血 +射流 式浸烫 
+ 自动切头 + 自动转挂 +预冷的国内 先进生产线。

With automatic unloading cage + automatic 
code cage + automatic bleeding + jet 
immersion ironing + automatic cutting head 
+ automatic transfer + pre-cooling domestic 
advanced production line.

建设有6000吨的智能化储藏库 。
Construction of 6,000 tons of intelligent storage.

配 备 4 吨 / 小 时 的 冰 轮 单 冻 机 2 台 。
Equipped with 4 tons/hour ice wheel single freezer 2 sets.

配备500吨/天的智能化制冷系统1套。
Equipped with 500 tons/day intelligent refrigeration 
system 1 set.

    车间workshop

配 备 时 速 7 5 0 0 只 / 小 时 的 荷 兰 梅 恩 自 动 上 腿剔骨
机4台。
It is equipped with 4 Dutch Maine automatic leg boning 
machines with a speed of 7 500 pieces/hour.
配 备 时 速 7 5 0 0 只 / 小 时 的 荷 兰 梅 恩 自 动 
胸 剔骨机2台。
It is equipped with 2 automatic chest boning 
machines with a speed of 7 500 pieces/hour.

配 备 时 速 7 5 0 0 只 / 小 时 的 荷 兰 梅 恩 自 动 分 割线2条。
Equipped with 2 Dutch Main automatic 
dividers with a speed of 7,500 / h.

分割车间Division shop

仓储物流 Warehousing and logistics 

'



种鸡养殖 Chicken breeding
2个种鸡场 ，存栏种鸡36万套 ，年产种蛋5000万枚； 配 备IBS智能养殖系统 ，
红外热成像禽体温度监控系统 , 现代化集蛋系统； 全自动种蛋处理流水线时效
产能2万 枚/小时 ， 可实现种鸡养殖的规模化、 集约化生产和高 效管理；
2 breeding farms, storing 360,000 breeding chickens, with an annual output of 50 million 
breeding eggs; Equipped with IBS intelligent breeding system, infrared thermal imaging poultry 
body temperature monitoring system, Modern egg collection system; The automatic egg 
processing line has an aging production capacity of 20,000 eggs per hour, which can achieve 
large-scale, intensive production and efficient management of breeding chicken.

肉鸡养殖 Broiler breeding
26个现代化自营养殖场 ，407栋鸡舍 ， 内部配置有自 动饲养、通风控温等设备 
，24小时智能监控 ，从饲料、饮水、光照、生物安全、通风、温度、湿度、应
激八大 环节把控养殖的安全性和科学性 ，实现农业、畜牧业向 工业化转型升级；
26 modern self-operated farms, 407 chicken houses, internal equipped with automatic feeding, 
risk control temperature and other equipment, 24 hours of intelligent monitoring, from feed, 
drinking water, light, biosafety, ventilation, temperature, humidity, stress eight aspects of the 
safety and scientific control of farming. Realize the transformation and upgrading of agriculture 
and animal husbandry to industrialization;

肉鸡检疫 Chicken quarantine
检测化验室 ， 专注于肉鸡疫病快速检测、 疾病防 治   技术指导等研究 ，为肉
鸡整个生命周期提供全程检测服务 ，构建完善的食品品质内控系统和质量可追
溯 系统；
The testing laboratory focuses on the research of rapid detection of broiler diseases, 
technical guidance of disease prevention and treatment, and provides whole-course 
inspection for the whole life cycle of broilers Test service, build a perfect food quality 
internal control system and quality traceability system;

饲料加工 Feed processing
饲料加工厂 ，年产饲料30万吨。 采用全自动饲料 生   产设备和工艺 ，科学配
比优质饲料； 从原料投放到成品整个流程全封闭、 自动化生产 ， 营养、 高效、 
安 全 ，保证1亿白羽肉鸡的饲料安全；
Feed processing plant, annual output of feed 300,000 tons. Adopt automatic feed 
production equipment and technology, scientific proportion of high-quality feed; From raw 
material to The whole process of the finished product is completely closed, automatic 
production, nutrition, high efficiency and safety, to ensure the feed safety of 100 million 
white feather broilers;

白羽肉鸡全产业链

White feather broiler 
whole industry chain

肉鸡分割
Broiler cutting

智能化分割生产线 ， 6大核心环节严管控 ， 3大管理体系认证 ，加工过程始终坚持：0添加水分 ，0添加火碱 ，0添加保水剂 ，全程可追溯

Intelligent segmentation production line, strict control of 6 core links, 3 management system certification, processing The process 

is always adhered to: 0 add water, 0 add caustic soda, 0 add water retaining agent, and the whole process can be traced.

   全产业链            Whole industrial chain



安全
所有饲料厂、 种鸡场、 肉  
鸡场、 宰杀厂均为公司自  
有 ， 完善的食品安全追溯  
体系 ， 可追溯每一只鸡从  
种蛋到孵化、 从饲料到养  
殖、 从宰杀到加工的整个  
生产过程 ，确保鸡肉安全。

高品质
加工过程 ， 0添加水分 ， 
0添加火碱 ， 0添加保水   
剂 ， 品质瑞和；
9统一养殖管理 ， 6核心   
环节严管控 ， 3管理体系  
认证 ， 0添加 ，全程追溯。

美味
全程优质粮食饲料 ， 肉质 
鲜美；

超低温科技冷冻保鲜 ，锁 
住营养美味。

   产品标准           Product standard

secure
All feed plants, breeding farms, meat 
farms, slaughter plants are owned by 
the company, and the perfect food 
safety traceability system can trace 
the entire production process of each 
chicken from breeding eggs to 
hatching, from feed to breeding, from 
slaughter to processing, to ensure 
chicken safety.

delicious
Full quality food and feed, delicious 
meat;
Ultra-low temperature technology 
frozen fresh-keeping, lock nutrition 
and delicious.

High quality
Processing process, 0 add water, 0 
add caustic soda, 0 add water 
retention agent, quality Ruihe;
9 Unified breeding management, 6 
core links strict control, 3 management 
system certification, 0 addition, full 
traceability.
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产品分类
Product classification

1 leg series, 2 chest series, 3 fins series, 4 claws series, 5 chicken accessory series



单冻腿肉 系列
Single frozen leg meat series

     产品 product



产品名称：鸡全腿

产品规格：1kg*10袋/箱（150/180、180/220）9.7kg/箱（250/300、

300/350、350+） 

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽肉鸡,骨小肉厚，皮滑肉嫩。

产品名称： 去皮腿肉

产品规格：1.875kg*6袋/箱（70/80）  1.625kg*6袋/箱（
60/70）

产品特点：严选瑞和自繁自养自宰品质白羽肉鸡,纤维细嫩，软

韧爽滑。

产品名称： 单冻琵琶腿

产品规格：9.7kg/箱（80/100、100/120、120/130、

130/150、150+）

产品特点：严选瑞和自繁自养自宰品质白羽肉鸡，皮脆肉嫩，

口感劲道。

单冻腿肉系
Single frozen leg 

meat series

Product name: Single frozen pipa leg
Product specifications: 9.7kg/ box (80/100, 100/120, 
120/130, 130/150, 150+)
Product features: strict selection of Ruihe self-
numerous self-nourishing self-slaughter quality white 
feather broiler, crispy skin tender meat, strong taste.

Product name: Chicken whole leg
Product specifications: 1kg*10 bags/box (150/180, 180/220) 
9.7kg/ box (250/300, 300/350, 350+)
Product features: Strict selection of Ruihe self-numerous self-
nourishing self-slaughter quality white feather broiler, bone small 
meat thick, skin smooth meat tender.

Product name: Skinless leg meat
Product Specifications: 1.875kg*6 bags/box (70/80) 
1.625kg*6 bags/box (60/70)
Product features: strict selection of Ruihe self-
breeding self-slaughtering quality white feather broiler, 
fiber delicate, soft tough smooth.



产品名称：腿肉条

产品规格：1.95kg*6袋/箱（25/35）1.4kg*8袋/箱 （30/40）

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽 肉鸡，

纤维细嫩， 肉质紧实。

产品名称：腿肉丁

产品规格：2kg*6袋/箱（3/6） 1.5kg*12袋/箱（2/4）

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽 肉鸡，

纤维细嫩，软韧爽滑。

产品名称：腿肉块

产品规格： 1.95kg*6袋/箱（25/35）  1.95kg*6袋/箱（35/45）

产品特点：严选瑞和自繁自养自宰品质白羽肉鸡，纤维细
嫩，口感劲道.

单冻腿肉系列
Single frozen leg meat 

series

Product name: Leg meat
Product Specifications: 1.95kg*6 bags/box (25/35) 
1.95kg*6 bags/box (35/45)
Product features: strict selection of Ruihe self-breeding 
self-slaughtering quality white feather chicken, delicate 
fiber, strong taste.

Product name: Leg strips
Product Specifications: 1.95kg*6 bags/box (25/35) 
1.4kg*8 bags/box (30/40)
Product features: strict selection of Ruihe self-breeding 
self-slaughtering quality white feather broiler, fine fiber, 
tight meat.

Product name: Diced leg meat
Product Specifications: 2kg*6 bags/box (3/6) 1.5kg*12 
bags/box (2/4)
Product features: strict selection of Ruihe self-breeding 
self-slaughtering quality white feather broiler, fiber 
delicate, soft tough smooth.



单冻鸡胸 系列
Single frozen chicken breast series

     产品 product



产品名称：鸡大胸

产品规格：单冻大胸9.7kg/箱（200+）板冻大
胸10kg*2袋/箱（150/180、 180/220、
220/260）
产品特点： 严选瑞和自繁自养自宰品质白羽肉鸡，
皮脆肉嫩，口感劲道。

产品名称：鸡小胸

产品规格：单冻小胸9.7kg/箱（40+）板冻小胸

10kg*2袋/箱

产品特点： 严选瑞和自繁自养自宰品质白羽 肉鸡，

纤维细嫩，软韧爽滑。

产品名称：鸡锁骨

产品规格： 10kg*2袋/箱

产品特点： 严选瑞和自繁自养自宰品质白羽 肉鸡， 

骨小肉厚，皮滑肉嫩。

单冻鸡胸系列

Product name: Chicken breast
Product specifications: Single frozen breast 9.7kg/ box 
(200+) Plate frozen breast 10kg*2 bags/box (150/180, 
180/220, 220/260)
Product features: strict selection of Ruihe self-numerous 
self-nourishing self-slaughter quality white feather broiler, 
crispy skin tender meat, strong taste.

Product name: Chicken breast
Product specifications: Single frozen small chest 9.7kg/ box 
(40+) Plate frozen small chest 10kg*2 bags/box
Product features: strict selection of Ruihe self-breeding self-
slaughtering quality white feather broiler, fiber delicate, soft 
tough smooth.

Product name: Chicken collarbone
Product specification: 10kg*2 bags/box
Product features: Strict selection of Ruihe self-
numerous self-nourishing self-slaughter quality white 
feather broiler, bone small meat thick, skin smooth 
meat tender.



单冻鸡翅 系列
Single frozen chicken wing series

     产品 product



产品名称：翅根

产品规格： 1kg*10袋/箱（40-、40/50、    

50/60）

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽 

肉鸡，皮脆肉嫩， 口感劲道。

产品名称：全翅

产品规格： 1kg*10袋/箱（80/90、95/105、 

120/130）

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽 

肉鸡，皮脆肉嫩， 肉质紧实。

产品名称：翅中

产品规格： 1kg*10袋/箱（30-、30/40、40+） 

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽

肉鸡， 骨小肉厚，皮滑肉嫩。

单冻鸡翅系列

Product name: Wing
Product specifications: 1kg*10 bags/box (30-, 
30/40, 40+) 
Product features: strict selection of Rui and self-
breeding self-killing quality white feather Broiler, 
small bones thick meat, skin smooth meat 
tender.

Product name: Wing root
Product specification: 1kg*10 bags/box (40-, 40/50, 
50/60)
Product features: strict selection of Ruihe self-
numerous self-nourishing self-slaughter quality white 
feather broiler, crispy skin tender meat, strong taste.

Product name: Whole wing
Product specifications: 1kg*10 bags/box (80/90, 
95/105, 120/130)
Product features: Strict selection of Ruihe self-
breeding self-slaughtering quality white feather 
broiler, crispy skin tender meat, tight meat.

Single frozen chicken wing series



单冻鸡爪 系列
Single frozen chicken feet series

     产品 product



产品名称：鸡爪

产品规格：单冻鸡爪9.7kg/箱（40/50、50/60、60+） 

鸡爪1kg*10袋/箱 （40/50、50/60、60+）

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽肉鸡，皮

脆肉嫩， 口感劲道。

产品名称：凤爪

产品规格：单冻凤爪9.7kg/箱 （35-、35+） 

凤爪0.7kg*10袋/箱（35-、35+）

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽  

肉鸡， 骨小肉厚，皮滑肉嫩。

产品名称：凤根

产品规格： 10kg*1袋/箱

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽 

肉鸡， 骨小肉厚，皮滑肉嫩。

单冻鸡爪系列
Single frozen chicken feet series

Product name: Chicken feet
Product specifications: Single frozen chicken feet 9.7kg/ 
box (40/50, 50/60, 60+) Chicken feet 1kg*10 bags/box 
(40/50, 50/60, 60+)
Product features: strict selection of Ruihe self-numerous 
self-nourishing self-slaughter quality white feather broiler, 
crispy skin tender meat, strong taste.

Product name: Chicken feet
Product Specifications: Single frozen chicken feet 
9.7kg/ box (35-, 35+) Chicken feet 0.7kg*10 
bags/box (35-, 35+)
Product features: Strict selection of Ruihe self-
numerous self-nourishing self-slaughter quality white 
feather broiler, bone small meat thick, skin smooth 
meat tender.

Product name: Phoenix root
Product specification: 10kg*1 bag/box
Product features: Strict selection of Ruihe self-
numerous self-nourishing self-slaughter quality 
white feather broiler, bone small meat thick, skin 
smooth meat tender.



鸡副产品 系列
Chicken by-product series

     产品 product



产品名称： 单冻鸡胗

产品规格： 1kg*10袋/箱

产品特点： 严选瑞和自繁自养自宰品质白羽 

肉鸡，脆嫩滑爽，新鲜爽口。

产品名称：腿软骨

产品规格： 1kg*10袋/箱

产品特点： 严选瑞和自繁自养自宰品质白羽 

肉鸡,肉质鲜嫩,口感劲道。

产品名称：鸡架

产品规格： 15kg*1袋/箱

产品特点： 严选瑞和自繁自养自宰品质白羽 

肉鸡,口感鲜嫩， 肉质紧实。

鸡副产品系列
Chicken by-product series

Product name: Leg cartilage
Product specification: 1kg*10 bags/box
Product features: strict selection of Ruihe self-
breeding self-slaughtering quality white feather 
broiler, fresh and tender meat, strong taste.

Product name: Single frozen chicken Gizzard
Product specification: 1kg*10 bags/box
Product features: Strict selection of Rui and self-
breeding self-slaughter quality white feather 
chicken, crisp, smooth, fresh and refreshing.

Product name: Chicken rack
Product specification: 15kg*1 bag/box
Product features: strict selection of Ruihe 
self-breeding self-slaughtering quality white 
feather chicken, fresh taste, tight meat.



产品名称：鸡板油

产品规格： 10kg*2袋/箱

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽 

肉鸡，产油量60%以上。

产品名称：鸡皮

产品规格： 10kg*2袋/箱

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽 

肉鸡，细腻嫩滑，优质新鲜。

产品名称：鸡心

产品规格： 1kg*10袋/箱

产品特点： 严选瑞和 自繁 自养 自宰品质白羽 

肉鸡， 肉质紧实， 口感劲道。

鸡副产品系列

Product name: Chicken heart
Product specification: 1kg*10 bags/box
Product features: Strict selection of Ruihe self-
breeding self-slaughtering quality white feather 
broiler, meat quality is firm, strong taste.

Product name: Chicken skin
Product specification: 10kg*2 bags/box
Product features: strict selection of Ruihe self-
breeding self-slaughtering quality white feather 
broiler, delicate and tender, high quality fresh.

Product name: suet
Product specification: 10kg*2 bags/box
Product features: strict selection of Ruihe self-breeding 
and self-slaughtering quality white feather chicken, oil 
production of more than 60%.



交易流程-Transaction flow
Commodity (商品) GRADE A FROZEN CHICKEN PAW   A级冰冻凤爪
Specification 规格 GRADE A FROZEN CHICKEN PAW 35+（35+ A级冰冻凤爪）

SIF  ID (厂号)：多厂号发货  Multi-factory number delivery 合同期限 Term of contract 1年(12个月）带滚动和伸展

Origin(产地) USA美国 HS CODE   海关编码 0207142200
SHIPMENT  QUANTITYAND BREAKDOWN 
(装运数量和明细)

Size of a 4 0-foot cooler or a larger cooler（规 格 4 0 尺 冷柜或者更大的冷柜）

Trade model 贸易模式 CIF China destination port settlement，Cost + Freight + Marine Insurance，The relevant costs shall be 
paid by the seller.
中国目的地港结算，成本+运费+海上保险，相关费用由卖方支付。

Payment instructions
 支付说明 5-10货柜的订购量：全额现金支付，不接受信用证。

Order quantity of 5-10 containers: full cash payment, L/C not accepted.

50-100货柜的订购量：全额信用证支付。Order quantity of 50-100 containers: full payment by L/C.
DLC-MT700 信用证，即期、不可撤销、可转让、可分割、可议付、可承兑。
DLC-MT700 Letter of credit, at sight, irrevocable, transferable, divisible, negotiable and acceptable.

卖方在发货港，将所有的提单+运单+发票+各项单据与文件，交到买方银行进行确认。卖方将货物送达买方指定卸货港口，经过买方复
检合格后，买方银行必须在3-5个银行工作日，向卖方银行释放信用证，或者以电汇TT-MT103现金的方式，向卖方支付该批货物的货款。 
The seller shall submit all bills of lading + waybill + invoice + various documents and documents to the buyer's 
bank for confirmation at the port of shipment. The seller shall deliver the goods to the port of discharge 
designated by the buyer, and after the buyer passes the re-inspection, the Buyer's bank shall release the L/C to the 
Seller's bank within 3-5 banking working days, or pay the Seller for the goods by telegraphic transfer of TT-MT103 
cash

Bank charge  银行费用 All bank charges of Buyer's Bank and Seller's Bank in connection with this Agreement shall be solely 
borne by the parties.（买方银行和卖方银行与本协议有关的所有银行费用完全由双方各自承担）

Loading port: (装货港) Little Rock Port, USA.（美国小石城港口）

Destination port(目的港口) Dalian, China or some other port   中国大连或其他港口



交易流程-Transaction flow
Packing (包装) Chicken paws – 4 poly bags x 5kg/per bag=20kg/per carton (All packaging have Chinese translation and logo)Outer cartons shall be non-toxic, harmless, clean, free from peculiar smell, intact and undamaged. No iron nail or iron object is allowed when 

sealing cartons. Outer cartons shall be marked with the following information: Authoritative inspection and quarantine identification by exporting country, commodity, production company’s registration number, production lot no., specifications, 
country of origin (including the city and state), production date, shelf life, storage temperature and destination (People’s Republic of China. Inner packing shall be of non-toxic, harmless, food grade material, intact and undamaged and be printed with 
the following information: Origin, commodity, production date, manufacturing company registration number, and production lot No. The information on the inner and outer packing shall be identica
鸡爪-4个聚乙烯袋x5kg/袋=20kg/箱（所有包装均配有中文翻译和标志） 外包装箱应无毒、无害、清洁、无特殊气味、完好无损。封箱时不得使用铁钉或铁器。外包装箱上应有以下信息：权威检验检疫鉴定机构：出口国、商品、生产企
业的注册号、生产批号、规格、原产国（包括城市和州），生产日期，有效期，储存温度和目的地（中华人民共和国境内包装材料应为无毒、无害、食品级材料，完好无损，并印有以下信息：产地、商品、生产日期、生产企业注册编
号和生产批次No.内包装和外包装上的信息应相同。

Inspection and acceptance
检查、验收

The inspection report of the seller's (SGS\CCIC) inspection at the port of shipment (relevant costs shall be borne by the seller), (SGS\CCIC) is the only acceptance reference data report of the buyer's (SGS\CCIC) reinspection at the port of receipt. 
(SGS\CCIC) each value within ±5%, the buyer must unconditionally pay and sign for the goods. The buyer needs to pay for the reinspection and unloading at the port of destination.

卖方在发货港进行(SGS\CCIC)检测的检测报告（相关费用有卖方承担），(SGS\CCIC)是买方在收货港进行(SGS\CCIC)复检的唯一验收参照数据报告。(SGS\CCIC)各项数值在±5%之内，则买方必须无条件付款并签收货物。买方在目
的地港口做复检与卸货时，需要买家自费。

Marine transportation insurance 
海上运输保险

110% Marine insurance shall be purchased by the seller to the Buyer, and the benefit of such insurance shall be the Buyer.

110%海上运输保险，应由卖方购买给买方，该保险受益人为买方。
bid bond   履约保证金 After the seller receives the buyer's LC, the seller shall issue 2%PB to the buyer within 3-5 working days. (In case of serious errors in the delivery of the seller's goods, non-payment of the goods due, quality and quantity problems, 

the buyer has the right to request the seller's bank to pay 2%PB penalty to the buyer.)
卖方收到买方的担保信用证之后，卖方在3-5个工作日向买方开具2%PB。（在卖家商品严重出现付货错误、到期不付货物、质量、数量问题，买方有权要求卖方银行向买方支付2%PB违约金。）

The seller submits the following 
documents to the buyer

卖家向买家递交以下文件

a.Three (3) originals and three (3) non-negotiable copies of Clean On Board Ocean Bills of Lading (“B/L”), marked "freight Prepaid" with consignee and notifying party are both shown as "To Order". 
清洁已装船海运提单（“B/L”）的三(3)份正本和三(3)份不可转让副本，注明“运费预付”，收货人和通知方均显示为“To Order”。
b. Commercial Invoice in 3 Originals with 3 copies, with Product Name, and Bill of Lading Number issued by Seller. 
商业发票正本3份，副本3份，注明产品名称和卖方签发的提单号。
c. Weight Memo/packing list in 3 Originals and 3 copies confirming the quantity, Gross weight., Net Weight., Packing Conditions and BIL number issued by Seller.
重量单/装箱单正本三份，副本三份，确认数量和毛重。净重。、包装条件和卖方签发的提单号.
d. Full Set (including 1 original and 2 copies) of insurance Policy/Certificate for 110% of the Invoice value of shipment of Product. 
全套（包括1份正本和2份副本）保险单/证书，金额为装运货物发票金额的110%。
e. Certificate of Origin in 3 originals and 3 copies issued by Government Official of United States Of  America. 
由美利坚合众国政府官员签发的原产地证书正本3份，副本3份。
f. Health Certificate / Sanitary Certificate in 3 originals and 3 copies issued by US health Authorities (Approved by China AQSIQ) 
美国卫生部门签发的卫生证书/卫生证书正本3份，副本3份（经中国国家质检总局批准）
g. Certificate of Slaughter Plant in 3 Originals and 3 copies Number (13-07) approved by AQSIQ to enter and exit China. 
经国家质检总局批准出入境的屠宰场证书正本3份，副本3份，编号（13-07）。
h. Certificate of Weight and Quality Analysis in 1 original and l copy issued by SGS, at Port of loading confirming the Product, Quantity and Quality Shipped and evidencing that goods are in full conformity with specifications and 
conditions mentioned in present SPA. 
在装货港由SGS出具的重量和质量分析证明书正本一份，副本一份，确认装运的产品、数量和质量，并证明货物完全符合本SPA中提到的规格和条件。
i.Declaration of NON-WOOD Packing in one (l) original and one (1) copy. 
非木质包装声明，正本一份，副本一份。
j. Non Dioxine Certificat 无二恶英证书
k. Export Declaration 出口申报
l. Halal Certificate 清真证书
m. Certificate of COVID 19（Corona Virus Disease 2019） free issued by the US Ministry of Health.Product labels, internal and external packaging drawings, physical drawings. (1 original)
美国卫生部免费出具的COVID - 19（新冠病毒）证书。产品标签、内外包装图、实物图。(原件1份)

PRODUCT STORAGE & 
TRANSPORTATION - 
FROZEN CHICKEN PAWS
1.4产品储存与运输-冷冻鸡爪

 

a) STORED AT -18oC, 、b) BLAST FROZEN AT -40 oC, 、c) TRANSPORTED AT -22 oC, 、d) PRODUCT ARE LOADED IN 40’ REFRIGERATED CONTAINERS. EACH 
CONTAINER CAN BE LOADED WITH 27 METRIC TONS OF PRODUCT. 、e) RECOMMENDED TO KEEP FRESH AT 0 oC OR FROZEN AT -18oC AFTER RECEIPT OF 
PRODUCT、a)储存于AT-18 o C， b)火爆冷冻AT -40 o C，c）运输AT-22 o C，、d)产品装在40‘冷藏集装箱中。每个集装箱可装27公吨的产品。 、e)建议在0℃或以下保
持新鲜或冷冻 -18℃，自收到产品后



PAW PRODUCT SPECIFICATIONS  凤爪产品规
格

   A级冷冻凤爪，一级技术规格，冰冻期50-100天的超级新鲜，以下规格和/或国际标准规格，适合人类使用

GRADE A FROZEN CHICKEN PAW, Level 1 technical specification, frozen period of 50--100 days super fresh, the following specifications and/or international standard 
specifications, suitable for human use

产品:GRADE A FROZEN CHICKEN PAW   A级冷冻凤爪 质量：A甲级（Quality: A Class A）

鸡爪每块35克- 40克（Chicken feet 35g - 40g each） 平均长度：9 CM - 10 CM（Average length: 9 CM - 10 CM）

冻结工艺：IQF \ NDQF（速冻技术要求）

Freezing process: IQF \ NDQF (quick-freezing technical requirements)
100%清真加工，供人类食用

100% halal processing for human consumption

洗干净、没有坏气味（Clean, no bad smell） 无烧伤、无头发/无化学烧伤（No burns, no hair/chemical burns）

保质期：（按国际标准计算，有效期为24个月）

Shelf life: (Valid for 24 months according to international standards)
从多余的水中排出，没有任何羽毛。

Discharged from excess water, without any feathers
冷却和冷冻的新鲜（Cool and freeze fresh） 骨折的比例小于2%（Fractures occur in less than 2% of patients）

无瘀伤、没有黑垫、所有无羽毛

（No bruises, no black pads, no feathers）
无黄色皮肤、纯白色

No yellow skin, pure white
含水量小于3%、ICE含量小于0.3%
Water content is less than 3%, ICE content is less than 0.3%

冷冻过程，快速冻结、没有过多的血液或血迹

Freezing process, quick freezing, no excessive blood or blood
认证：清真、HACCP、ISO、CNCA等（Certification: Halal, HACCP, ISO, CNCA, etc）



Way of signing  签约方式

信用证支付与海创国际贸易有限公司签约
Payment by L/C Signed with Haichuang International Trading Co., LTD

现金支付与迈拓斯农业公司签约
Cash to sign with Maxtor Agriculture



Physical drawing  实物图
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